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            Schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders 
 
Onderwerp:  subsidiebeschikkingen 2015 
 
Datum:  27 december 2014  
 
Inleiding:  De VVD steunt uw voornemen om het verstrekken van subsidies op nut en noodzaak 

door te lichten. Zij heeft wel een viertal vragen over de pro forma aankondiging in de 
subsidiebeschikking 2015 om vanaf 2016 alle subsidies van vrijwillige en 
professionele organisaties stop te zetten. 

 
 
Vragen: 1. Is uw College het met de VVD-fractie eens dat verenigingen/instellingen zonder  

    eerdere aankondiging met de subsidiebeschikking 2015 wel erg onverwacht zijn    
    overvallen met de mededeling, dat pro forma de subsidie per 2016 wordt  
    stopgezet? Zo nee, waarom niet? 

 
2. Is uw College het met de VVD-fractie eens dat een voor verenigingen/instellingen  
    zo belangrijke zaak als de mogelijke beëindiging van de subsidieverstrekking wel  
    erg summier is onderbouwd in meergenoemde subsidiebrief? Zo nee, waarom niet? 
 
3. Deelt uw College het standpunt van de VVD-fractie dat verenigingen/instellingen  
    door de aankondiging dat de subsidie wordt stopgezet al in 2015 hun activiteiten  
    gaan heroverwegen c.q. afbouwen met alle gevolgen van dien? Zo nee, waarom  
    niet?  
 
4. Is uw College bereid om nog in januari 2015 een voorlichtingsbijeenkomst  
    (aanvullend op het procesvoorstel “naar een sluitende begroting” d.d. 4 december  
    2014) voor alle betrokken verenigingen/instellingen te organiseren, waarin nader  
    wordt ingegaan op achtergronden van en visie op de hervormingsopgave en wat de  
    rol van deze verenigingen/instellingen daarbij kan zijn? Zo nee, waarom niet?   
 
 
namens de VVD-fractie, 
Paul Platen en Piet Melzer 


